

臺北醫學大學陳廷忠先生紀念獎學金申請辦法

Taipei Medical University Mr. Chen Ting-Chung Memorial Scholarship Application Regulations

000年00月00日營養學院院務會議修正通過
Revised and approved on 00/00 000 by the College of Nutrition College Affairs Meeting.

第一條 臺北醫學大學保健營養學系第六屆畢業校友陳葦融為追念其父陳廷忠先生教養之恩，特訂定陳廷忠先生紀念獎學金申請辦法(以下簡稱本辦法)，用於獎勵母校臺北醫學大學保健營養學系優秀之學生，對未來有理想或對未來已有規劃欠缺足夠金錢付諸實踐者。

Article I Ms. Chen Wei-Rung from the sixth graduating class of the Taipei Medical University School of Nutrition and Health Sciences has set up the Mr. Chen Ting-Chung Memorial Scholarship Application Regulations (hereinafter referred to as the Regulations) in memory of his father Mr. Chen Ting-Chung and gratitude for his upbringing. The scholarship shall be awarded to outstanding students in the School of Nutrition and Health Sciences of his alma mater, Taipei Medical University who demonstrate aspirations or have specific plans for their future but lack sufficient money to fulfill their ideal.

第二條 本獎學金名額及金額如下：

Article II The quota and amount of the scholarship are as follows:

一、獎勵名額：一名。

1. Number of recipients: One.

二、獎學金金額：每名學生新臺幣一萬元整。

2. Scholarship amount: NT\$10,000 per student.

第三條 申請資格：

Article III Application eligibility:

一、限臺北醫學大學保健營養學系四年級仍在學學生品德與學業優秀者。

1. Application is limited to currently enrolled seniors in the Taipei Medical University School of Nutrition and Health Sciences who

exhibit moral and academic excellence.

二、未領有公費及其他獎助學金者。

2. Those who have not received any public funds or other scholarships.

第四條 申請方式：檢附前一學期學業成績證明（包括操行成績）、申請表、自傳與生涯規劃，於每年4月1日至4月30日間向營養學院辦公室提出申請。

Article IV Application method: Submit academic transcript from the previous semester (including conduct grade), application form, autobiography and career plan to the College of Nutrition office between April 1 and April 30 of each year.

第五條 審核方式：由陳葦融校友審核決定，並經院務會議核備。

Article V Review method: Applications shall be reviewed and approved by alumna Chen Wei-Rung, as well as reviewed by the College Affairs Meeting.

第六條 本辦法經院務會議審核通過並送學生事務會議核備後實施；修正時亦同。

Article VI The Regulations are implemented upon review and approval by the College Affairs Meeting as well as subsequent review by the Student Affairs Meeting; the same procedures shall apply to the amendments.

臺北醫學大學陳廷忠先生紀念獎學金申請表

Taipei Medical University Mr. Chen Ting-Chung Memorial Scholarship Application Form

申請人 姓名 Name of Applicant		保健營養學系四年級 Senior year in the School of Nutrition and Health Sciences	出生年月日 Date of Birth (yy/mm/dd)
前一學期學業成績 平均分數 Average score from the previous semester.	分 points	操行成績 Conduct Grade	等第 Grade
註：檢附學業成績證明 Note: Attach proof of academic grades.			
社團活動經驗 Club activities and experience			
Recommendation from advisor 導師推薦評語			
系主任推薦評語 Recommendation from department director			
申請結果 Application result		通過 Approved	不通過 Not approved
申請人： _____ 簽章： _____ Applicant: _____ Signature of applicant: _____ 申請日期： _____ 年 _____ 月 _____ 日 Date of application: _____ (yy) _____ (mm) _____ (dd)			